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ПРОТОКОЛ №1 

 
 Днес 02.11.2023 г. от 13:00 часа се проведе ПЪРВОТО ЗАСЕДАНИЕ НА 

ОБЩИНСКИ - АПРИЛЦИ, МАНДАТ 2023 - 2027 година.  

 На заседанието присъстваха всички новоизбрани общински съветници – Глория 

Данчева, Даниела Петкова, Ивайло Милков, Иван Якимов, Красимира Пенкова, Мария 

Кокошарова, Михаил Кукенски, Младен Колев, Петко Павлов, Росен Цаков, Стелиян 

Нунев, новоизбраният кмет на община Априлци – инж. Тихомир Кукенски, г-н Виктор 

Стойчев – Областен управител на област Ловеч, Красимир Колев – Временно 

изпълняващ длъжността кмет на община Априлци, Ваня Иванова – Секретар на община 

Априлци, общинска администрация и гости. 

 

 К. Колев: Дами и господа, моля за внимание, ще чуем химна на Република 

България и Обединена Европа. 

Уважаеми госпожи и господа, днешното заседание е свикано в изпълнение на чл. 

23, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация от областен 

управител на област Ловеч. Присъстват новоизбраните общински съветници, кмет на 

община Априлци – инж. Тихомир Кукенски, представители на ОИК град Априлци и 

граждани.  

 Протоколът на днешното заседание се води от Красимира Коева. 

 Давам думата на председателя на ОИК да връчи удостоверенията.  

 

С. Стоянова: Уважаеми г-н кмет и общински съветници,  честита изборна 

победа. Ако доверието е най – скъпият дар, то връчвайки Ви тези удостоверения днес, 

ОИК символично предава във Вашите ръце избора за доверие на жителите на 

общината. В продължение на четири години, Вие ще имате възможността да оставите 

светлата диря на Вашия най – голям потенциал по начин, по който да се гордеете с това 

и години по – късно. Борете се, израствайте, постигайте, преоткривайте себе си, но 

винаги крепейки заедно и високо Вашата обща цел - благополучието и пребъдването на 

земния рай – Община Априлци.  

Започвам с връчването на удостоверенията: 

 

Глория Емилова Данчева 

 Мария Димчева Кокошарова 

 Ивайло Маринов Милков 

 Иван Митев Якимов  

Росен Стоянов Цаков 

Петко Павлов Павлов 

Стелиян Пенков Нунев 

Младен Иеремиев Колев 

Михаил Мирославов Кукенски 

Даниела Михайлова Петкова 

Красимира Илиева Пенкова 

 Тихомир Михайлов Кукенски 

 

К. Колев: Давам думата на Областния управител Виктор Стойчев.  
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В. Стойчев: Благодаря много. Изключително съм развълнуван и за мен ще бъде 

чест, че заставам днес пред Вас.  

 

Уважаеми госпожи и господа, в изпълнение на чл. 23, ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, преди началото на днешното 

Първо заседание, новоизбраните общински съветници и кмет е необходимо да положат 

клетва по чл. 32, ал. 1 от закона. Моля, всички да произнасят след мен:  

  
„ЗАКЛЕВАМ СЕ В ИМЕТО НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ДА 

СПАЗВАМ КОНСТИТУЦИЯТА И ЗАКОНИТЕ НА СТРАНАТА И ВЪВ 

ВСИЧКИТЕ СИ ДЕЙСТВИЯ ДА СЕ РЪКОВОДЯ ОТ ИНТЕРЕСИТЕ НА 

ГРАЖДАНИТЕ НА ОБЩИНА АПРИЛЦИ И ДА РАБОТЯ ЗА ТЯХНОТО 

БЛАГОДЕНСТВИЕ. ЗАКЛЕХ СЕ!” 

 
 Сега ще поканя всеки един от Вас да подпише клетвения лист. 

 

Г-н Тихомир Михайлов Кукенски 

Г-жа Глория Емилова Данчева 

 Г-жа Даниела Михайлова Петкова 

 Г-н Ивайло Маринов Милков 

 Г-н Иван Митев Якимов  

 Г-жа Красимира Илиева Пенкова 

 Г-жа Мария Димчева Кокошарова 

 Г- н Михаил Мирославов Кукенски 

 Г-н Младен Иеремиев Колев 

 Г-н Петко Павлов Павлов  

 Г-н Росен Стоянов Цаков 

 Г-н Стелиян Пенов Нунев 

 

 Когато свършихме едно от най – важните неща, а именно полагането на клетва, 

на мен се дава думата да отправя едно послание и приветствие към Вас. 

 Първо искам да Ви поздравя за успеха, който всеки един от Вас чрез действията 

си и авторитета си сред обществото на Община Априлци, заслужи правото и честта да 

бъде днес тук при нас като един от старейшините на тази община. Действайте и 

работете точно като такива, като водачите на общината, като старейшините, като 

хората, които са събрали най – голямата мъдрост и знания от целия си натрупан до 

момента опит, водени под вещото ръководство на кмета – г-н Кукенски. Много се 

радвам, че имам възможността, без да ви назидавам, без да ви напътствам, да благодаря 

за това, че днес сме се събрали тук в една много приятелска и добронамерена 

обстановка и пожелавам тази добронамерена обстановка да съпътства работата на 

Общински съвет – Априлци през целия четиригодишен мандат. Гражданите очакват 

много от Вас. Аз съм убеден, че Вие осъзнавате това. Бъдете морални, бъдете 

справедливи, бъдете честни при вземането на Вашите решения, дори понякога 

изкушенията да са край Вас. Не посягайте към тях, за да може след още четири години, 

отново в тази зала, най – вероятно пред друг Областен управител отново да положите 

клетва за пореден мандат. Това доверие, което обществото Ви е дало, си заслужава да 

действията Ви всеки един ден. Пожелавам Ви такива да бъдат Вашите действия оттук 

нататък, че с гордост да носите званието Общински съветник. 

 А сега е момента да поканя г-н Тихомир Кукенски и да връча атрибутите на 

властта на Община Априлци – огърлицата и ключа.  
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Обеден съм, че ще ги съхраняваш и пазиш с цялото достойнство, което носиш.  

 Давам думата на кмета, г-н Кукенски за слово. 

 

            Т. Кукенски: Благодаря на всички присъстващи. Онова, което искам да кажа на 

всички, особено на общинските съветници е, че всъщност предизборната кампания 

започва от днес. Тя приключи вчера, но започва от днес. Ако искате след четири години 

да се разхождаме спокойно по улиците, започвайте да работите за предизборната си 

кампания. Онези, които искат да продължат с това.  

            Другото нещо, което искам да кажа е, че всъщност онова, което свършихме 

предния мандат е много малка част от това, което ни предстои да вършим този мандат. 

Надявам се работата на Общински съвет да е такава, че да успеем да го свършим 

всичко това, което ни предстои. Има толкова задачи, че аз леко се плаша. Ако обаче 

всички помагат, страшно няма. Благодаря още веднъж. 

 

            В. Стойчев: Приключихме всички процедури, съгласно чл. 23, ал. 3 от ЗМСМА 

по встъпване в правомощия на Общинския съвет и кмет на община Априлци. 

Общинските съветници са в правомощията си да вземат решения. Съгласно същата 

алинея, първото заседание се ръководи от най – възрастния общински съветник. В 

състава на новоизбрания Общински съвет на община Априлци той е г-н Петко Павлов, 

на когото предоставям думата. Заповядайте. Пожелавам ползотворна работа на 

общинския съвет, като ще се старая да връщаме по – малко решения, защото Вие ще ги 

приемате законосъобразно. 
 

 П. Павлов: Уважаеми г-н Областен управител, уважаеми г-н Кукенски, 

уважаеми колеги общински съветници, искам да благодаря на всички хора, които ни 

пратиха тук. Много се надявам да не се разочароват от нас.  

Съгласно заповедта на областния управител предлагам на вашето внимание 

следния дневен ред: 

1. Избор на комисия за избор на председател на Общински съвет Априлци. 

2. Избор на председател на Общински съвет Априлци. 

3. Избор на комисия за изготвяне на Правилник за организацията и дейността 

на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация. 

 

П. Павлов: Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да гласува: 

 

Гласували 11 общински съветници 

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване Общински съвет - Априлци прие да работи по следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1.  Избор на комисия за избор на председател на Общински съвет Априлци. 

            2.  Избор на председател на Общински съвет Априлци. 

3. Избор на комисия за изготвяне на Правилник за организацията и 

дейността на общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Избор на комисия за избор на председател на Общински съвет Априлци. 

 

П. Павлов: Очаквам предложения от колко членове да се състои комисията. 

 

М. Колев: Уважаеми г-н Областен управител, уважаеми г-н кмет, уважаеми 

колеги общински съветници, уважаема общинска администрация, уважаеми гости, 

правя предложение комисията да бъде в тричленен състав на квотен принцип. От 

групата на ГЕРБ-СДС двама членове и един член от Възраждане. 

   

П. Павлов: Имате ли други предложения? Заповядайте г-н Нунев. 

 

С. Нунев: Уважаеми г-н кмете, уважаеми колеги, уважаеми дами и господа, 

преди да направя своите предложения, съм длъжен да благодаря на гражданите на 

община Априлци, които със своите гласове подкрепиха кандидатите на ПП Герб. 

Длъжен съм да го направя, защото рядко в историята се случва действащи кметове и 

общински съветници да подобрят резултата си от предходния мандат. Така че Ви 

благодаря, бъдете живи и здрави.  

Предлагам в комисията от ПП Герб да влязат г-н Младен Колев и г-н Иван 

Якимов. И за да не ставам отново, предлагам г-н Колев за председател на комисията. 

 

Г. Данчева: Уважаеми г-н председател, уважаеми г-н Кукенски, преди да 

направя своето предложение, и аз съм длъжна да благодаря на нашите избиратели, за 

това, че ни гласувахте доверие, че ни дадохте шанс да внесем един нов дъх, една нова 

идея в Общински съвет на Община Априлци. Ние ще се постараем да оправдаем 

Вашето доверие.  

Нашето предложение за член на комисията е г-жа Мария Кокошарова, като 

предлагаме нейната длъжност да бъде секретар в комисията. Благодаря Ви. 

  

 П. Петков: В режим на гласуване сме, г-н Младен Колев да бъде член и 

председател на комисията: 

 

Гласували 11 общински съветници 

     10 „за” 

       0 „против” 

        1 „въздържал се”     

                                                                                         Приема се. 

 

П. Павлов: В режим на гласуване сме, г-н Иван Якимов да бъде член в 

комисията: 

  

Гласували 11 общински съветници 

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 
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П. Павлов: В режим на гласуване сме, член и секретар на комисията да бъде г-жа 

Мария Кокошарова: 

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

 

П. Павлов: В режим на гласуване сме, председател на комисията да бъде г-н 

Колев, секретар на комисията да бъде г-жа Мария Кокошарова: 

 

Гласували 11 общински съветници   

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

 

С тези гласувания ОбС взе следното РЕШЕНИЕ №1 

 

На основание чл. 21, ал. 1 т. 3, чл. 23, ал. 3 и чл. 24, ал. 1  от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет 

Априлци  

 

РЕШИ: 

 

  

Избира комисия, която да проведе избора на Председател на Общински 

съвет - Априлци в състав: 

Председател – Младен Колев 

Секретар – Мария Кокошарова 

Член – Иван Якимов  

 

  

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Избор на председател на Общински съвет Априлци. 

 

 Младен Колев: Пропуснах нещо в началото. Г-н Нунев се обърна към 

гласоподавателите на ПП Герб, колегите се обърнаха към гласоподавателите на 

Възраждане. Аз искам да се обърна  към всички граждани на Община Априлци, които 

упражниха своето право на глас и в неделния ден излязоха до урните, за да подкрепят 

не само нас, а и хората, които не можаха да влязат в Общински съвет. Благодаря на 

всички, които постъпиха отговорно към избора за кмет и общински съветници.  

 Ще помоля колегите, които са в комисията да дойдат и да направя едно 

разяснение. Гласуването ще бъде в онази стая до залата на Общински съвет. Има 

имената на единадесетте общински съветници. Ще бъдат оставени имената само на 

тези, които са предложени за председател на ОбС. Има пликове. След като изберете 
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своя кандидат, ще Ви помоля да сложите избора си в плика, да го пуснете в кутията и 

да положите подпис, че сте гласували. Ако имате някакви въпроси, сега е моментът да 

попитате. Да преминем към номинации за председател на Общински съвет. 

 Аз правя предложение за председател на Общински съвет да бъде избран г-н 

Стелиян Нунев. Искам да се аргументирам. Това е човекът с най – голям опит като 

общински съветник. Още повече, че беше председател на ОбС миналия мандат, мандат, 

с който си мисля че може да се похвалим с добри резултати. 

 Имате ли други предложения? Заповядайте.  

 

 М. Кокошарова: Дами и господа, ние имаме предложение. Наясно сме, че който 

и да предложим от нас, няма да бъде избран. Няма да правим такъв опит. Имаме 

предложение към Вас. Смятаме че е човек, който най – много е заслужил доверието на 

хората в Априлци. Това е Даниела Петкова.  

 

 М. Колев: Други предложения? Няма. Ще помоля общинска администрация да 

остави имената на Стелиян Нунев и Даниела Петкова.  

 Ще помоля право на своя глас да упражни: 

 

Г-жа Глория Данчева 

 Г-жа Даниела Петкова 

 Г-н Ивайло Милков 

 Г-н Иван Якимов  

 Г-жа Красимира Пенкова 

 Г-жа Мария Кокошарова 

 Г- н Михаил Кукенски 

 Г-н Младен Колев 

 Г-н Петко Павлов  

 Г-н Росен Цаков 

 Г-н Стелиян Нунев 

 

Младен Колев: Ще помоля комисията да дойде с мен, за да отворим урната. 

Уважаеми колеги, уважаеми г-н кмет, уважаема общинска администрация, уважаеми 

гости, щастлив съм, че направихме своя избор още днес, за да не губим време. Преди 

години общински съвет няколко месеца не успя да избере председател, с което се 

спъваше работата. Г-н Кукенски, няма да бъдете спъвани. Гласували са 11 общински 

съветници. Имаме три гласа за Даниела Петкова и осем гласа за Стелиян Нунев. 

Честито г-н Нунев. Ще помоля да се подпишат колегите от комисията. Заповядайте, г-н 

Нунев. 

 

С това гласуване ОбС взе следното РЕШЕНИЕ №2 
 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 3 и чл. 24, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет Априлци   

 

РЕШИ: 

 

Избира за Председател на Общински съвет - Априлци г-н Стелиян Пенков 

Нунев. 
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С. Нунев: Уважаеми колеги общински съветници, уважаеми г-н Кмет, уважаема 

администрация, уважаеми съграждани, първо искам да благодаря на колегите от ПП 

ГЕРБ, които издигнаха кандидатурата и ми гласуваха доверие за втори път да бъда 

председател на Общински съвет. Също така искам да благодаря на останалата част от 

колегите, от Възраждане, защото предложиха кандидат, и то наш кандидат, чиято 

кандидатура беше обсъждана от нашата група и съответно се стигна до подаване на 

отвод. Ние също имахме такова предложение. Но все пак Ви благодаря за това, че 

отсега показвате, че имате мнение. Това е добре за ОбС, защото именно с различни 

мнения се взимат по – добрите решения. Задълженията на председателя на ОбС е да 

организира съвместната работа на ОбС и общинска администрация. Ще работя и ще се 

стремя да има винаги баланс между отделните групи, защото съм обеден, вече съм го 

правил, така се взимат най – мъдрите, най – добрите решения. Накрая искам да 

благодаря на всички колеги, да си пожелаем един успешен мандат и в края на мандата 

да излезем с гордо вдигнати глави. Бъдете живи и здрави! 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Избор на комисия за изготвяне на Правилник за организацията и дейността на 

общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация. 

  

С. Нунев: Предстои избор на комисия за изработване на Правилник за 

организацията и дейността на общински съвет, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската администрация. Ще си позволя няколко думи. Не случайно екипът на 

общината е сложил пред всеки един общински съветник двата основни документа, по 

които трябва да работим. Преди доста години, когато станах съветник за пръв път, 

лично за мен беше много полезно и е хубаво да знаем правилата и да ги спазваме през 

целия мандат.  

Първо трябва да определим броя на комисията. След това състава, избор на 

председател, избор на секретар и не на последно място трябва да се определи мандата 

и. Очаквам предложения за броя. 

 

М. Колев: Уважаеми г-н председател, за да се спази квотният принцип, 

предлагам комисията да е съставена от седем членове. 

 

 С. Нунев: Имате ли други предложения? Няма. В режим на гласуване сме, 

комисията да се състои от 7 членове: 

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване ОбС реши временната комисията за изработване на 

ПОДОС да се състои от 7 членове.  
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С. Нунев: Очаквам Вашите предложения, относно състава на комисията. 

 

Младен Колев: Уважаеми г-н председател, правя предложение от групата на 

ГЕРБ-СДС в комисията да влязат Даниела Петкова, Иван Якимов, Ивайло Милков, 

Росен Цаков и Петков Павлов. 

 

С. Нунев: Други предложения? 

 

М. Кокошарова: Уважаеми г-н председател, уважаеми колеги, предлагам в 

комисията да влязат Глория Данчева и Красимира Пенкова. 

 

С. Нунев: Други предложения? Няма. Понеже предложенията съвпадат с 

бройката, която е предложена за гласуване, предлагам да гласуваме всичките заедно. 

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме, гласуването да бъде направено анблок на 

всички предложения: 

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме така номинираните лица да попълнят 

състава на комисията: 

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване ОбС реши състава на временната комисия за изработване 

на ПОДОС да бъде: Даниела Петкова, Иван Якимов, Ивайло Милков, Росен 

Цаков, Петков Павлов, Глория Данчева и Красимира Пенкова. 
 

С. Нунев: Очаквам номинации за председател на временната комисия.  

 

М. Колев: Уважаеми г-н председател, правя предложение г-н Петко Павлов да 

бъде избран за председател на временната комисията, тъй като той е един от хората с 

доста дълъг стаж. И да върна жеста на колегите от Възраждане, предлагам г-жа 

Красимира Пенкова за секретар. 

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме, председател на временната комисия да 

бъде г-н Петко Павлов: 
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Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване ОбС реши председател на временната комисия за 

изработване на ПОДОС да бъде г-н Петко Павлов. 
 

С. Нунев: В режим на гласуване сме, секретар на временната комисия да бъде г-

жа Красимира Пенкова:  

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване ОбС реши секретар на временната комисия за 

изработване на ПОДОС да бъде г-жа Красимира Пенкова. 

 

С. Нунев: Престъпваме към определяне на мандата на временната комисия. Ще 

Ви зачета текста, за да е ясно: „Определя мандат на временната комисия от … да 

изготви проект за Правилник за организацията и дейността на общински съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация за мандат 2023 

– 2027г. До приемане на ПОДОС за мандат 2023 – 2027г. да осъществява работата си по 

ПОДОС за мандат 2019 – 2023г.“. Очаквам предложения. Заповядайте, г-н Колев.   

 

 М. Колев: Уважаеми г-н председател, уважаеми колеги, подадоха ми 

информация, че преди четири години, срокът е бил два месеца, но аз си мисля че това е 

доста дълго време. Ще си позволя от опита, който имам от предните мандати, да 

предложа по – къс срок. Има неща, които трябва да се прегледат и оправят по този 

правилник. Ще помоля колегите да бъдат по – експедитивни и предлагам един месец. 

 

С. Нунев: Благодаря Ви. Има ли други желаещи за предложения? Няма. В режим 

на гласуване сме срокът на временната комисия да бъде 1 месец: 

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против”  

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

  

С проведените  гласувания ОбС взе следното РЕШЕНИЕ №3 

 

На основание чл. 21 ал.1, т. 1 и чл. 48 от Закон за местното самоуправление 

и местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет Априлци  
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РЕШИ: 

 

1. Определя броя на временната комисия  - 7 членове  

           

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

2. Избира Временна комисия в състав: 

 

Даниела Петкова 

Иван Якимов 

Ивайло Милков 

Петко Павлов 

Росен Цаков 

Глория Данчева 

Красимира Пенкова 

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

3. Избира за Председател на Временната комисия  Петко Павлов.  

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

4. Избира за Секретар на Временната комисия  Красимира Пенкова.  

 

Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

5. Определя мандат на  Временната комисия от един месец да изготви 

проект на Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация за мандат 2023-2027г. 

До приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет Априлци за мандат 2023-2027 година, да осъществява работата си по 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Априлци за мандат 

2019-2023 година. 
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Гласували 11 общински съветници  

     11 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С. Нунев: Очаквам предложения за дата за първото заседание на комисията. 

Хубаво е да се случи другата седмица.  

 

М. Колев: Предлагам да дадем една седмица време на комисията да се запознаят 

със сегашния правилник и да имат готовност за промени и предложения. Предлагам  

следващият четвъртък да бъде първото заседание на комисията. 

 

 П. Павлов: Г-н председател, колеги и гости, смятам че вторник е по – добър ден. 

Също така, който не е член на комисията да заповяда на заседанието. Има право на 

съвещателен глас.   

 

С. Нунев: Други предложения? В режим на гласуване сме първото заседание на 

временната комисия да бъде на 07.11.2023 г. от 13 часа: 

 

Гласували 11 общински съветници  

       2 „за” 

       7 „против”    

        2 „въздържали се”     

                                                                                    Не се приема.  

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме първото заседание на временната комисия 

да бъде на 09.11.2023 г. от 13 часа: 

 

Гласували 11 общински съветници  

     10 „за” 

       0 „против” 

        1 „въздържал се”     

                                                                                       Приема се. 

 

С това гласуване ОбС реши временната комисия да се събере за своето 

първо заседание на 09.11.2023 г.  
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С. Нунев: Имате ли някакви въпроси? Няма. С това смятам дневния ред за 

изчерпан. Закривам заседанието на Общински съвет - Априлци. Ще помоля колегите 

общински съветници да останат за разясняване на други организационни въпроси. 

 

  

Председател 

Стелиян Нунев 

 

 

Председателстващ: 

Петко Павлов 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


